
PROTOKOLL

vid. sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse den 16/8/50 på Stadion.

Närvarande: Larson, Dunér, Nordlund, Rinman och 
Liliequist.

§ 1. Öppnades sammanträdet av ordf., som lät föredra proto
koll från närmast föregående sammanträde. Protokollet 
godkändes i befintligt skick.

§ 2. Diskuterades sekreterarens förslag om styrelsens gåva
tilli A-laget för den lyckosamt tilländalupna div. I-
säsongen. Förslaget godkändes, innebärande att en 
speciell Djurgårdsslips skulle beställas hos A/B 
Amanda Christensen och att varje A-lagsspelare skulle 
erhålla 3 slipsar, varje styrelseledamot i sektionen 
2 slipsar samt varje ledamot i styrelsen samma antal

§ 3. Sektionernas anslagsbehov beräknades till i runt tal
12.000 kronor och i anslutning härtill diskuterades
de olika anslagen. För handbollens del beslöts att 
först kalla Åke Johansson till sammanträde och med 
honom diskutera ett prutningsförslag. Bordtennis
anslaget skulle fastställas först efter det sektionen 
inkommit med sin årsredovisning. Fri idrott erhöll i 
anslag kr. 100:- och orientering kr. 200:- Brott
ningens anslagsbehov diskuterades helt flyktigt, då 
brottningsintressenten hr Hellborg ansågs skola beredas till
fälle att delta i ett beslut.

§ Lunds BK medgavs tillstånd att få ett klubbmärke och
samma favör skulle Birger Sandberg komma i åtnjutande av. 
28 st. klubbmärkes gavs fotbollssektionen rätt att dela 
till sin gäst Schwarz-Weiss från Essen.

§ 5. Beslöts att skänka ett pris till 6-dagarsloppet på cykel.
Rinman åtog sig att förmedla gåvan.

§ 6. Avslutades sammanträdet.


